



Kompetenzzentrum
Ultrapräzise
Oberflächen-
bearbeitung e.V.

Ladies and Gentlemen,

during our upcoming HLEM the **number of hotel rooms is very limited**. (Trade fair in Hanover). Hence we have already reserved (Keyword below) an adequate number of rooms for the participants of our event. However, this quota is **only available until (already extended) October 14th 2013**. After that date rooms will be offered in free sale with significantly higher prices.

To avoid bottlenecks, we ask you to reserve your hotel room immediately!

Please reserve your Accomodation before October 14th 2013!

Registering your participation to the meeting can be done by 4 November 2013.

Sehr geehrte Damen und Herren,

während unseres HLEM's ist die **Anzahl der Hotelzimmer stark limitiert**. (Messeveranstaltung in Hannover). Daher haben wir bereits ein ausreichendes Kontingent an Zimmern für die Teilnehmer unserer Veranstaltung reserviert. (Stichwort siehe unten) Dieses **Kontingent** ist jedoch nur bis zum **14. Oktober 2013 (bereits verlängert)** abrufbar. Danach gehen die Zimmer zu deutlich höheren Preisen in den freien Verkauf.

Um Engpässe zu vermeiden bitten wir Sie Ihr Hotelzimmer umgehend zu reservieren!

Reservieren Sie bitte bis zum 14. OKTOBER 2013 Ihr Hotelzimmer!

Die Anmeldung bei der Veranstaltung selbst kann bis zum 4. November 2013 erfolgen.

Contact HOTEL 1:

KEYWORD: 6. High Level Expert Meeting
Best Western Hotel Braunschweig
Dresdenstr. 10
38124 Braunschweig – Germany
Telefon: +49 (0)531 264 21-0
FAX: +49 (0)531 264 21-200
eMail: braunschweig@plazahotels.de

Contact HOTEL 2:

KEYWORD: 6. High Level Expert Meeting
Hotel Fürstenhof
Campestraße 12
38102 Braunschweig Germany

Please use below Link to request accomodation

<http://germany.nethotels.com/info/braunschweig/eVennuHighLevel/default.htm>

